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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 7/2017      § 93 - 113 
 

Tid: Tisdagen den 19 september 2017  kl. 17.30 – 17.50 

Plats: Virvelvinden Stadshuset 

 

Justerat : 2017-09-21 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Zekiye Güler Thompson (S) 

Johan Kovaniemi (S) 

Ingela Edlund (S)   

Daniel Gustafsson (MP) 

Bwar Mert (V) Tjänstgörande ersättare  

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin 

enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Claudio Palacios administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Mehdi Oguzsoy (V) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C) 
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§ 112 

Svar på skrivelse  - Skrivelse om bokningsbara spontanytor (L) 
Dnr 02.06.01.06-678/2017 

 
 
BESLUT 
 
Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 
 

I en skrivelse föreslår Daniele Fava (L) att idrottsnämnden ska genomföra ett pilotprojekt med 

bokningsbara spontanfotbollsplaner på Södermalm. Förvaltningen redovisar i detta 

tjänsteutlåtande sina skäl till att föreslå idrottsnämnden att försöket inte genomförs. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Daniele Fava (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

Runtom i staden finns flera fotbollsytor/kaninburar enbart avsedda för spontanidrott. 

Samtidigt har flera fotbollsföreningar problem med att få tider på de fotbollsplaner som är 

bokningsbara, och efterfrågan från fotbollsföreningar på bokningsbara fotbollsplaner är, som 

förvaltningen skriver, stor. 

 

Förvaltningen menar att vårt förslag påverkar två mål i varsin riktning, dvs målet att fler ska 

spontanidrotta och målet att fler ska kunna ägna sig åt föreningsverksamhet. Vi värderar 

spontanidrotten och möjligheterna till denna högt, men som situationen ser ut idag så står 

flera föreningar utan plats att spela på, samtidigt som flera fotbollsplaner står tomma. Klart är 

att något måste göras.  

 

Med det sagt vill vi understryka att vi delar förvaltningens synpunkter om att spontanidrotten 

är viktig för stadens invånare och att spontanidrottsytor fyller en viktig funktion som 

rekreations- och motionsanläggningar för allmänheten 

 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare  


